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Abstract (en)
The compressor has a casing insert (10) arranged radially outside the compressor impeller (1). The casing insert has a wall contour (11) which
delimits the flow channel such that casing insert abuts the axial stop of the outer compressor casing. A flexible structure (12) transfers axial forces
from the insert wall contour to the outer compressor casing and has two ribs (14) that are axially oriented and arranged in an offset manner in
relation to each other. A support ring (13) interconnects the ribs of the flexible ring while oriented at an angle to the axial direction between the ribs.

Abstract (de)
Das Verdichtergehäuse umfasst einen Gehäuseeinsatz (10) mit einem Biegeelement (111) im Kraftfluss zwischen der Einsatzwandkontur (11) und
dem äusseren Verdichtergehäuse (20). Das Biegeelement (111) setzt sich dabei aus einem Tragring (13) und Stegen (14, 15) zusammen, wobei
die Stege axial vor dem Tragring und die Stege axial nach dem Tragring zueinander versetzt angeordnet sind. Dank diesen versetzt angeordneten
Stegen wird der axiale Kraftfluss zwischen der Einsatzwandkontur (11) und dem äusseren Verdichtergehäuse zweifach umgelenkt und dadurch eine
axial weiche Biegekonstruktion erreicht.
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